
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs

Möte hos Gert i Sjöbo, den 5 april 2016

Närvarande: Karin, Björn, Per, Gert, Karl, Margaretha och Cornelia

1. Mötet öppnades av Björn.

2. Birk och Jennifer från Skånekansliet besökte oss för att prata om projektet att 
öka engagemanget/antalet aktiva i föreningen och kretsen. Vi diskuterade vår 
roll, hur vi kan värva medlemmar och öka engagemanget i kretsen men också 
vilken hjälp vi önskar få från Skånekansliet. Problematik som kvalitén på 
riksföreningens hemsida och dålig samordning vid skrivning av remissvar togs 
också upp. Minnesanteckningar fördes av Jennifer.

3. Protokollet från styrelsemötet den 8 mars godkändes och undertecknades av  
Karin och Cornelia.

4. Styrelsen konstituerades: val av sekreterare, kassör och vice ordförande.
Cornelia Lovfeldt valdes till sekreterare.
Karl Ljung valdes till kassör.
Per Nyström valdes till vice ordförande.

5. Till firmatecknare utsågs kretsens ordförande Björn Barup,
     (personummer 840516-3513) och kassör Karl Ljung,
     (personnummer 760322- 4176) att teckna firma var för sig.

6. Som representant till den extra länsstämman som hålls den 9 april i Lund 
utsågs Björn Barup.

7. Som representant till rikskonferensen den 17-18 juni i Norrköping utsågs Björn
Barup.

8. Som representant till kretsrådet den 9 april utsågs Björn Barup.

9. Mötet utsåg följande till ansvariga för:
a. Hemsidan –Cornelia Lovfeldt samt Björn Barup som medredaktör
b. Medlemsregistret –Cornelia Lovfeldt, sekreterare
c. Program –Gert Ljungqvist
d. SAM-ansökan, deklaration –Karl Ljung, kassör 
e. Föreningsbidrag –Cornelia Lovfeldt
f. Vitabäckskärret –Karin Gerell Lundberg och Rune Gerell
g. Frihultsprojektet –Per Nyström
h. Konsumentfrågor –Cornelia Lovfeldt
i. Giftfri vardag -Björn Barup
j. Natursnokarna –Björn Barup 
k. Grustäkter –Lars Leonardsson och Karin Gerell Lundberg



10.  Beloppet som enskild styrelsemedlem får använda för våra aktiviteter faställs 
till 500 kronor. Vi beslutar att söka utökat grundbidrag från riksföreningen. 
Ansökan lämnas in och undertecknas av kretsens ordförande.

11.Cornelia skickar in samtliga årsmöteshandlingar samt återbäringsblanketten 
till riks före den 30 april. 

12.  Karin, Rune, Dan, Björn och Gert har röjt undan stockar, grenar, ris och aska 
ur Vitabäckskärret efter Skogsstyrelsens felaktigt genomförda arbete där i 
mars. Händelsen har uppmärksammats i YA. En del arbete återstår i kärret, tid
och datum för detta meddelas via mail. Karin tar fram en skrivelse till 
länsstyrelsen.

13.Det nya förslaget till beslut avseende utökade strandskyddsområden inom 
Höganäs, Trelleborg, Ystad, Simrishamn, Kristianstad, Sjöbo och Svedala 
kommun läggs till handlingarna då det inte innebär några förändringar för vår 
del jämfört med tidigare förslag.

14.Vi har fått en inbjudan till Klimatklivet den 6-7 april. Deltagande planeras ej då 
föreningen inte har något aktivt klimatarbete för närvarande.

15.Upptakt inför Miljövänliga veckan 2016 hålls i Lund den 28 maj. Deltagande 
upp på kommande möte.

16.Föreningen har blivit inbjuden att delta med material och information under 
invigningen av Klingavälsån den 21 maj. Vi planerar att ta med roll-ups, 
programblad och informationsmaterial. Gert och Leo ansvarar för aktiviteten. 
Björn beställer/tar fram Natursnoksmaterial att dela ut.

17.Hänt sén sist:

a) Karin och Per deltog under informationsträffen med LEADER 
den 14 mars på Sjöbo kommun. De ser det svårt för oss som 
förening att ensam söka bidrag och genomöra projekt enligt 
LEADER:s kriterier. De bevakar utvecklingen och våra 
möjligheter att delta i något arbete finansierat av LEADER t.ex.
tillsammans med kommunen.

b) Föreningens årsmöte hölls den 17 mars på Flora i Sjöbo, med 
ca 25 deltagare. Efter ett raskt möte bjöds alla på fika och 
filmpremiär av Ivan Olsson från länsstyrelsen som höll ett 
uppskattat föredrag om Målarmusslan och projektet i 
Klingavälsån.

c) Björn har skrivit och skickat in remissvar till regionalt 
åtgärdsprogram för miljömålen 2016-2020 

d) Björn har skrivit och skickat in remissvar till Sjöbo kommuns 
Grönstruktur- och Naturvårdsprogram.



18.Kommande aktiviteter:
a)  Ekokycklingar i Bosarp den 17 april. Cornelia och Leo 

ansvarar för aktiviteten. Cornelia skickar information till 
personerna som skrivit upp sig på Natursnokarnas maillista. 

b) Natursnokarna träffas i Oran den 24 april kl 10-12 för att 
utforska skogen och träden.

c) Den 21 maj invigs Klingavälsån högtidligt. Gert och Leo 
ansvarar. Se även punkt 16.

      19. Övrigt:
a) Styrelsen beslutar att Per kan ersätta det borttappade kvittot 

för utlägg till ärtsoppa, 280 kronor med ett handskrivet kvitto då
föreningen bevisligen bjudit på ärtsoppa under årets 
örnexkursion.

b) Brandstad byalag planerar för ett utsiktstorn vid 
dammen/våtmarken norr om byn. I samband med detta önskar 
de få hjälp av kunniga inom NF Färs med inventering av 
fågellivet vid vattnet. Gert erbjuder sig att kontakta och hjälpa 
byalaget med detta. Vi vill att byalaget tar med föreningens 
namn i eventuella skriftliga sammanställningar av 
inventeringen och på skyltar vid tornet.

c) Per har uppmärksammat ryttare i naturreservatet vid Lövestad 
åsar och anmält detta till länsstyrelsen.

d) Föreningen har blivit ombedda att besvara en kvalitétsankät 
från Vollsjö Tryck. Cornelia besvarar enkäten.

e) Per berättar att en inventering av lökgroda kommer att ske i 
Frihults naturreservat och i Ilstorps våtmark.

f) Gert har uppmärksammat att det röjs buskar och sly vid 
Klingavälsån vilket är en positiv åtgärd för området.

       20. Nästa möte hålls den 12 maj kl 19 hos Björn i Omma.

       21. Mötet avslutades
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